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ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE S 5. REDNE SEJE OSOR  
(22. 7. 2019 ter nadaljevanje 7. 10. 2019) 

 
VPRAŠANJA: 
 
Irena Kukovec Stajan: 
 

- Kdaj se bodo popravile zaščitne ograje na Vinski poti? 
 

Odgovor pripravil: RO 
Zaščitne ograje se bodo postavile istočasno, ko se bo izvedla javna razsvetljave, predvidoma 
v decembru. 
 

 
 

- Zakaj je bila na Vinski poti spremenjena obremenitev ceste in na kakšni podlagi? 
 

Odgovor pripravil: RO 
 
Na Vinski poti v Rušah je bila skupna masa vozil omejena na 8 ton, s prometnim znakom št 
2222. Po preverjanju vzrokov za takšno določitev bilo ugotovljeno, da je navedena omejitev 
skupne mase ostala na cesti iz obdobja pred prenovo in ni bila prilagojena novim lastnostim 
ceste. Konstrukcija ceste je bila ob zadnji obnovi spremenjena iz makadamskega vozišča v 
asfaltno vozišče s prerezom (20 cm posteljica, 25 cm drobljenec TD 22 in 6 cm AC16 surf 
70/100 A4). Navedeno je razvidno iz projekta projektanta BPI d.o.o.. Dosedanja omejitev 
skupne mase na 8 ton onemogoča stanovalcem oziroma lastnikom nepremičnin normalne 
življenjske pogoje (dostavo kurilnega olja, drv za kurjavo, ...) s komercialnimi prevoznimi 
sredstvi. 

 
 

- Kako daleč je izgradnja trgovine Hofer? 
 

Odgovor pripravil: Barbara Ferlic 
 
Po informacijah, s katerimi razpolagamo v občinski upravi, je pripravljena dokumentacija za 
pridobitev gradbenega dovoljenja, h kateri je potrebno pridobiti še nekaj mnenj nosilcev 
urejanja prostora. V pridobivanju je tudi služnostna pogodba za izvedbo 
srednjenapetostnega elektrovoda. 
Po pridobitvi mnenj in služnosti bo na upravni enoti vložena vloga za izdajo gradbenega 
dovoljenja. 
 

 
- Kaj je s selitvijo Upravne enote Ruše? 

 

Odgovor pripravil:  
 
Po informacijah, ki smo jih prejeli s strani UE je v teku postopek za pridobitev gradbenega 
dovoljenja, vendar natančnejše časovnice glede selitve UE nam ne morejo podati. 

 
 
 

- Ali je CEZAM pripravil sanacijske ukrepe na podlagi sklepa OSOR in kdaj bo OSOR o 
njih obveščen? 
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Odgovor pripravil: vodstvo občine 
 
Sanacijski ukrepi so bili s strani CEZAM-a posredovani pravočasno (rok s strani OSOR je bil 
30.9.2019) in bodo predstavljeni na prvi naslednji redni seji OSOR. 

 
 
POBUDE: 
 
Irena Kukovec Stajan: 
 

- Uredi in očisti naj se Jugov potok (pri Društvu upokojencev) in brežina potoka ob 
sodelovanju Direkcije za vode.  

 

Odgovor pripravil: RO  
 
V skladu s pobudo bo na Direkcijo za vode posredovan predlog za ureditev in očiščenje 
potoka. 

 
Marjana kotnik Poropat: 
  

- V križišču Vranjekova - Knifičeva ulica naj se namesti ogledalo zaradi boljše 
preglednosti in zagotovitve prometne varnosti udeležencev v prometu. Zaradi 
postavitve ograje, ki zapira pogled na ulici, namreč obstaja nevarnost prometne 
nesreče (predvsem kolesarji vozijo po Knifičevi ulici sorazmerno hitro). 

 

Odgovor pripravil: RO 
 
V skladu s pobudo in glede na stopnjo tveganja, bo ogledalo nameščeno. 

 
- Na letnem gledališču naj se »knežji kamen« dvigne iz peska, da se pokaže v vsej 

veličini. S tem bi letnemu gledališču vrnili njegovo prvotno podobo, ki si jo zasluži.  
 

Odgovor pripravil: RO 
 
Predlog je bil posredovan na Zavod za varstvo kulturne dediščine, Območna enota Maribor, 
ki nadira obnovitvena dela na Letnem gledališču. Z navedenim predlogom se strinjajo. Dvig 
kamna bo izveden do sredine decembra. 


